



Date: 14th April 2025

التاريخ: ١٤ أبريل ٢٠٢٥ م

Subject: Exemption from publishing preliminary unaudited financial results for the first Quarter ended 31 March 2025.

الموضوع: الإعفاء من نشر النتائج المالية الأولية غير المدققة للربع الأول المنتهي في ٣١ مارس ٢٠٢٥ م.

Al Madina Insurance Company SAOG would like to inform its shareholders and investors that, in accordance with the exemption granted by the Financial Services Authority (FSA) to Takaful companies, the Company will not be publishing preliminary financial results on 15th April 2025 for the quarter ended 31st March 2025.

تود شركة المدينة للتأمين ش.م.ع. إبلاغ مساهميها ومستثمريها أنه وفقاً للإعفاء الممنوح من قبل هيئة الخدمات المالية لشركات التكافل، فإن الشركة لن تنشر النتائج المالية الأولية في ١٥ أبريل ٢٠٢٥ م للربع المنتهي في ٣١ مارس ٢٠٢٥ م.

This exemption has been provided due to the substantial time and effort involved in the first-time adoption of AAOIFI FAS 42 and 43 standards equivalent to IFRS 17 which require extensive actuarial analysis, reserve calculations, and enhanced financial disclosure requirement.

وقد تم توفير هذا الإعفاء بسبب الوقت والجهد الكبير المبذول في اعتماد معايير المحاسبة المالية ٤٢ و ٤٣ الصادرة عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية (AAOIFI) لأول مرة والتي تعادل المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية ١٧ والتي تتطلب تحليلاً إكتواريًا مكثفًا وحسابات احتياطيات ومتطلبات إفصاح مالي معززة.

As a result, the Company will instead publish the full set of unaudited financial statements before 30th April 2025 as approved by FSA. Al Madina Insurance Company SAOG remains fully committed to submitting its unaudited financial statements for the quarter ended 31st March 2025, compliant with AAOIFI FAS 42 and 43, within the timelines as set by the Financial Services Authority.

وبناءً على ذلك، ستنشر الشركة المجموعة الكاملة من البيانات المالية غير المدققة قبل ٣٠ أبريل ٢٠٢٥ م، وفقاً لموافقة هيئة الخدمات المالية. وتظل شركة المدينة للتأمين ش.م.ع. ملتزمة تمامًا بتقديم بياناتها المالية غير المدققة للربع المنتهي في ٣١ مارس ٢٠٢٥ م، وفقاً لمعاري المحاسبة المالية رقم ٤٢ و ٤٣ الصادرين عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية (AAOIFI)، وذلك في المواعيد المحددة من قبل هيئة الخدمات المالية.





المدينة تكافل
Al Madina Takaful

شركة المدينة للتأمين ش.م.ع، ص ب ٨٠
مسقط جراندمول، الرمز البريدي ١٣٦، سلطنة عمان، س.ت. رقم: ١/٨١٥٠٠/٨
Al Madina Insurance Company SAOG, PO Box 80
Muscat Grand Mall, PC 136, Sultanate of Oman. C.R. No. 1/81500/8

We sincerely appreciate the continued support of the FSA and reaffirm our dedication to transparency and regulatory compliance.

Al Madina Insurance Co. SAOG

ونحن نقدر بصدق الدعم المستمر الذي تقدمه
لنا هيئة الخدمات المالية ونؤكد التزامنا بالشفافية
والامتثال التنظيمي.

عن شركة المدينة للتأمين ش.م.ع

